
Vereniging Nederland-Finland
Alankomaat-Suomi Yhdistys
Föreningen Nederländerna-Finland

Concept Notulen van de Algemene Ledenvergadering van de
Vereniging Nederland Finland, gehouden op 2 April 2023 in het
Carlton Ambassador Hotel te Den Haag.

Aanwezig: Heli Tervahauta (voorzitter); Anna Schoemakers (vice voorzitter); Rob Ebbers
(penningmeester); Marco Blankestijn; Mervi Lepistö (redacteur Aviisi); Kees Segaar
(secretaris); Sjoerd Timmermans.

De leden: Kirsi van Rijn-Nikkinen; Guus de Rotte; Rune Frants; Gerard Rijerse; Leena ten
Cate; Cor de Bruijn; Felix en Jos Hunteler; Willem en Maija Mulder; Alexander Hoboken;
Djurre Thomassen; Patricia van der Made; Freddy Schut-Meijes; Auli Snikkers; Pirkko
Groenendijk-Häkkilä; Lou, L.P.H. van Laer; Ineke en Jaco v.d. Heuvel; Leena Määtänen; Paul
Langkamp; Frank Hendriks; Alex Jacobi; Arnold Pieterse; René en Yvonne Souweine.

1. Opening
Voorzitter Heli Tervahauta heet om 14.00 uur iedereen hartelijk welkom. Zij vraagt om een
ogenblik stilte in acht te nemen ter nagedachtenis aan de leden die in het afgelopen jaar zijn
overleden.

2. Mededelingen en ingekomen stukken
a. Een Email was ontvangen van Arnold Pieterse met vragen over de aanpassingen in de

Statuten en Huishoudelijk regelement. Deze is beantwoord.
b. Twee leden hadden een Email gestuurd dat zij instemden met de aanpassingen in de

Statuten en Huishoudelijk regelement maar niet bij de ALV aanwezig konden zijn.

3. De notulen van de ALV d.d. 27 maart 2022 worden ongewijzigd vastgesteld.

4. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Jaarverslag 2022
De secretaris licht het jaarverslag toe en er waren geen opmerkingen.

Mogelijk dat nog 100 berken worden toegevoegd aan het Finland 100Park.

6. Aanpassing Statuten en Huishoudelijk regelement
De secretaris licht de wijzigingen toe.
De Statuten en Huishoudelijk zijn beide gewijzigd onder meer door nieuwe wetgeving.
In de Statuten is ook onder meer de termijn dat voormalige bestuursleden kunnen terugkeren
als bestuurslid ingekort van 6 tot 2 jaar.



De aangepaste Statuten worden goedgekeurd. Deze moeten nog wel door een Notariële akte
worden bekrachtigd.
Het aangepaste Huishoudelijk Regelement wordt ook goedgekeurd met twee aanpassingen:
● Artikel 4 lid 3 het tweede deel van die zin is overbodig. Dit verwijderen. Dit luid: Welke

door het feit van het lidmaatschap geacht wordt te accepteren.
● Artikel 10 toevoegen: Bestuur draagt zorg voor het bijhouden van het archief.

7. Financieel jaarverslag 2022 en verslag kascommissie
Marco Blankestijn licht de jaarrekening toe. De kascommissie heeft de jaarstukken
goedgekeurd.
De ALV keurt het jaarverslag goed en dechargeert het bestuur voor het in 2022 gevoerde
beheer.

Alleen Ismo Vaittinen stelt zich beschikbaar voor de kascommissie 2023.

8. Begroting 2023
Marco Blankestijn licht de begroting toe. In verband met de VNF 100 jaar viering en
jubileumboek vallen de kosten hoger uit dan in voorgaande jaren. In 2020, 2021 en 2023 is
hier ook al reeds een reservering voor gemaakt. De begroting wordt door de vergadering
goedgekeurd.
Er is een opmerking dat ook een kosten post voor promotie van de VNF moet worden
toegevoegd.

9. Bestuurszaken
Voorgesteld wordt:
● Her te benoemen het zittende bestuurslid Rob Ebbers voor een tweede periode van drie

jaar;
● Dat Marco Blankestijn weer lid wordt van het bestuur nadat de Notariële akte voor

wijziging van de aangepast Statuten is vastgesteld. Hij neemt dan de functie van
penningmeester weer op zich.

Er moet vervanging komen voor voorzitter Heli Tervahauta en secretaris Kees Segaar die
aangegeven hebben terug te treden tijdens de ALV 2024.

Sjoerd Timmermans is bereid gevonden om als activiteiten coördinator het bestuur te komen
onder steunen. Dit in verband met verwachte extra activiteiten gedurende 2023 vanwege de
VNF 100 jaar viering. Deze functie moet geëvalueerd worden tijdens 2023.

10. Plannen voor 2023
Anna Schoemakers geeft een toelichting op de plannen. Zij deelt ook de plannen uit aan de
leden.
Het VNF 100 jaar feest is op 4 november. De locatie is mogelijk Pathé Buitenhof. Andere
optie op het ogenblik is Hotel Carlton Ambassador.

Een vraag wordt gesteld over VNF4U. Dit is een maandelijks evenement om leden, jong en
oud bij elkaar te brengen in een culturele en maatschappelijke belevenis bijvoorbeeld in het
Finse Huis in Rotterdam, maar ook elders in het land voor presentaties, excursies,
wandelingen etc.



Het bestuur zal onderzoeken hoe het huidige jaarplan uit te breiden met VNF4U
evenementen, mogelijk op een zondagmiddag, met ondersteuning van de activiteiten
coördinator.

Aan de leden werd ook gevraagd heb je zin om mee te helpen zoals:
● De website te vullen;
● Een locatie voor de lezing over Karelie te vinden;
● Aanwezig te zijn bij de Scandinavische markt Schokland en bij Nordic days in Cuijk;
● Finse boeken op te halen/ te brengen bij leden;
● Gezamenlijk bezoek aan tentoonstelling Museum Belvedere en Naisvaki een

tentoonstelling gerelateerd aan Kalevala te Zaandam organiseren.

11. Rondvraag
Er zijn geen vragen naar aanleiding van de ALV.

Heli Tervahauta bedankt Auli Snikkers voor de jarenlange uitstekende samenwerking toen zij
bij de Finse Ambassade werkte.

12 Afsluiting vergadering en Presentatie
De voorzitter sluit de vergadering en na een korte pauze wordt een lezing gehouden door
bestuurslid Rob Ebbers over Finse (klassieke) muziek.

Na de lezing worden de leden uitgenodigd voor een hapje en drankje in de lounge van het
hotel.

KS/april 2023


